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Hargita Megye Tanácsa (HMT) november 10-én találkozót szervezett Homoródfürdőn az
udvarhelyszéki RMDSZ-es és független polgármesterek számára. 
A megbeszélésen terítékre került a megyei turisztikai marketing, turisztikai projektek, a
hulladéktárolók helyzete, a megyei útprogram, a Natura 2000 program, a birtoklevelek
kibocsátása, a 2010-es költségvetés és a TEAM program kivitelezése.

Péli Levente, a HMT fejlesztési igazgatóságának szaktanácsadója ismertette a Kovászna
megyével közös promóciós pályázatot, amelynek lényege egy közös Székelyföld-arculat
kidolgozása és annak népszerűsítése.

A megyei hulladékgazdálkodással kapcsolatban Orbán Béla, a HMT közszolgáltatásokért
felelős igazgatója beszámolt arról, hogy november 11-én írják alá a területátadási szerződést a
gyergyóremetei önkormányzattal, ugyanis Remetén fog megépülni a regionális hulladéklerakó.
Az igazgató ugyanakkor elmondta, hogy az EU felfüggesztette a tervezés költségeinek
kifizetését, így a HMT saját költségvetéséből fizeti ki azt. A polgármestereknek azt javasolja, ne
kössenek hosszú távú szerződéseket a monopolhelyzetben levő szolgáltatóval, mert a megyei
rendszerben a hulladékszállítás olcsóbb lesz.

A megyei utakkal kapcsolatban Borboly Csaba tanácselnök elmondta: a sorozatos óvások
miatt a közbeszerzési eljárások időben nagyon elhúzódnak, így az a döntés született, hogy a
pénzeket átcsoportosítják, és azokra az utakra költik el, ahol már van a kivitelezővel szerződés.
A 138-as megyei úton a sikaszói híd építése folyamatban van, folytatódik a 133-as út
aszfaltozása. A 138-as út felújítása 2010-ben esedékes, tavasszal fogják kiírni az erre
vonatkozó közbeszerzési eljárást.

A Natura 2000 programmal kapcsolatban Romfeld Mária, a HMT jogi igazgatóságának
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vezetője felhívta a polgármesterek figyelmét, hogy a kataszteri hivatallal egyeztessenek a
programban foglalt területekről annak érdekében, hogy a jövőben megpályázható uniós
támogatásokat lehessen lehívni.

A birtoklevelek kibocsátásának meggyorsítása érdekében Borboly Csaba felajánlotta a HMT
segítségét a polgármesteri hivataloknak. Három GPS-rendszer van jelenleg is kiadva a
hivataloknak 3-4 hónapos időszakra, ezt mások is igényelhetik, ha van képzett szakemberük.

A 2010-es költségvetés kapcsán a megyei tanács elnöke közölte, hogy előreláthatólag egyre
szigorúbb megszorítások várhatók. A HMT továbbra is a pályázatokhoz szükséges önrészt és a
konkrét terveket fogja támogatni.

Forrás: Hargita Megye Tanácsának sajtószolgálata
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